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Huisvuilverwerking Vlaams-Brabant  –  Samenwer-
king met Brussel

Begin dit jaar heeft de minister in zijn antwoord op
een actuele vraag van mevrouw Cecile Ve r w i m p -
Sillis gesteld dat hij geen contacten had met zijn
Brusselse collega van Leefmilieu betreffende een
eventuele samenwerking inzake de verwerking van
Brabants huisvuil in de verbrandingsoven van
N e d e r- o v e r-Heembeek (Handelingen 28 van 28
februari 1996, blz. 1443-1444  –  red.).
Het project van de bouw van een huisvuilverbran-
dingsoven in Drogenbos vordert ondertussen,
ondanks protest van de omliggende gemeenten
wegens de nadelige gevolgen voor de gezondheid.

Volgens krantenberichten van september en okto-
ber laatstleden zou de Brusselse minister van Leef-
milieu onderhandelen met de provincie V l a a m s -
Brabant en het kabinet van de minister teneinde
een rationele oplossing te vinden voor de huisvuil-
verwerking in Vlaams-Brabant en Brussel. Ik her-
haal dat deze samenwerking de investeringen in
Drogenbos overbodig zou maken.

1. Wat zou de kostprijs zijn voor de verwerking
van het Vlaams-Brabants huisvuil in de Brussel-
se installaties ?

2. Wat is het verschil in kostprijs met de geplande
installatie in Drogenbos ?

3. Wat zijn de voordelen van een dergelijke
samenwerking ?

4. Wat zijn eventueel de bezwaren ?

Antwoord

1. De verwerking van het Vlaams-Brabants huis-
vuil in installaties van het Brussels Hoofdstede-
lijk  Gewest biedt geen alternatief voor de ver-
brandingsinstallatie voor huishoudelijk en daar-
mee vergelijkbaar afval in Drogenbos. In de
verbrandingsinstallatie in Neder- o v e r- H e e m-
beek zou slechts een capaciteit van maximaal
120.000 ton per jaar beschikbaar zijn, en dit pas
na sterk doorgedreven preventiemaatregelen en
na verregaande selectieve inzameling in het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De geplande verbrandingsinstallatie van
Drogenbos zal een capaciteit van 220.000 ton
hebben per jaar. Ook deze capaciteit veronder-
stelt bijkomende inspanningen voor de bevol-
king in Vlaams-Brabant op het gebied van pre-
ventie en selectieve inzameling.

Er zijn geen ramingen bekend van de kostprijs
voor de verwerking van het V l a a m s - B r a b a n t s e
huisvuil in de installaties van het Brussels
Hoofdstedelijk  Gewest.

2. Evenmin is de kostprijs voor de installatie in
Drogenbos bekend. Het gevraagde verschil in
kostprijs kan dus niet worden gegeven.

3 en 4. Een eventuele samenwerking tussen het
Vlaams Gewest en het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest is op dit ogenblik nog in onderzoek. De
mogelijke voor- en nadelen van een dergelijke
samenwerking kunnen op basis van de huidige
stand van zaken vooralsnog niet nader worden
omschreven.


